

## Wharf Communications Limited

### 九龍倉通訊有限公司

16/F, Ocean Centre, Harbour City, Tsim Sha Tsui, Kowloon  
Tel : (852) 2112 2722  
Fax : (852) 2112 2730  
Email Address : info@i-cablecomm.com

九龍尖沙咀海港城海洋中心16樓  
電話 : (852) 2112 2722  
傳真 : (852) 2112 2730  
電子郵件 : info@i-cablecomm.com

#### Senior Management

Stephen T H Ng     Chairman & President

#### 高層管理人員

吳天海     主席兼總裁

#### Business Activities

The mission of Wharf Communications is to provide a portfolio of communications operations to serve Hong Kong's developing and potentially large markets. It is now an established service and content provider.

Wharf Communications pursues these aims through i-CABLE Communications Limited and Fantastic Television Limited. i-CABLE introduced pay television to Hong Kong in October 1993 and launched internet business in 1999. Fantastic TV will launch its free television to Hong Kong by May 2017.

#### 業務概況

九龍倉通訊的使命是提供一籃子通訊業務，服務香港發展中的龐大潛在市場，在服務及內容供應商之間穩佔一席位。

九龍倉通訊透過有線寬頻通訊有限公司和奇妙電視有限公司達致以上目標。有線寬頻於1993年10月在香港開創收費電視先河，及於1999年開展互聯網業務。奇妙電視將於2017年5月前啟播免費電視頻道。

#### Parent Company

Company Name : The Wharf (Holdings) Limited  
Location :             Hong Kong

#### 母公司

公司名稱 :     九龍倉集團有限公司  
地區 :             香港

#### Affiliates / Subsidiaries

i-CABLE Communications Limited  
Fantastic Television Limited

#### 聯營或附屬公司

有線寬頻通訊有限公司  
奇妙電視有限公司